
  

  Referat fra bestyrelsesmødet 

Torsdag, den 18. september 2014 kl. 18:00 i klubhuset. 

Fraværende m. afbud:  Carsten, Heinrich 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

 Klubhusudvalget var indkaldt til fællesmøde med bestyrelsen. 

Til stede var:  Svend, Jette, Leif, Margit, Henrik - Fraværende: Ilse, Bjarne. 

 Formålet med mødet: At få strammet op  på organiseringen af udvalgets opgaver. 

En mindre udskiftning af medlemmer i udvalget har fundet sted. Udvalget tager 

inden næste bestyrelsesmøde stilling til, om de fortsat vil være en autonom gruppe, 

eller om dets formand bør vælges på generalforsamlingen og indtræde i bestyrelsen, 

i lighed med de andre udvalg i HSC. 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

Referatet fra sidste møde blev godkendt og underskrevet af de tilstedeværende. 

3. Meddelelse fra formanden 

4. Næstformanden 

5. Kasserer 

Der bliver opkrævet urimelige gebyrer for brug af toiletter og badefaciliteter på 

nordhavnen - vil blive taget op på næste møde med Haderslev Kommunale Havn. 

Livreddere til søndagssvømning kontaktes så de er på plads når sæsonen starter. 

Der er ansøgt om kommunalt bidrag til ungdomsarbejdet i Søsportcenteret. 

Hotspotten har været ustabil i forgangne sommer.  Udbyderen har lovet at det bliver 

bedre næste år. 

Kranudlæggeren er blevet smukt renoveret. 



 

6. Sekretær 

Der vil blive oprettet en udmeldelsesblanket på hjemmesiden for at skabe en 

ensartet procedure ved indmeldelse/udmeldelse. 

7. Medlemsforhold 

Ekspeditionsgebyr ved indmeldelse som aktivt medlem fastholdes og opkræves via 

indmeldelsesblanketten. 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

Der afholdes klubmesterskab i ungdomsafdelingen, søndag d. 21. september. 

En bytteaftale Optimistjoller/Fevajoller med ASC (Aabenraa) er ved at være på plads. 

Vinteropbevaring og servicering af motorer er på plads. 

En hjælpetræner vil komme på instruktørkursus hos Dansk Sejlunion. 

Der spores stigende interesse for Man Ò War sejladser på Dammen - positivt med 

nogle aktiviteter på vandet ! 

 

 

9. Broudvalg  

Et VHF kursus annonceres på hjemmesiden. Hvis interessen blandt medlemmerne 

viser sig stor nok,  kan kurset afholdes i HSC`s klubhus. 

Forslag om et antal bredere bropladser ved at sløjfe nogle smalle, overvejes. 

Forslag til modulopbygning af priser for div. ydelser i HSC er udarbejdet og overvejes 

til næste møde. 

Som en service for medlemmerne vil der blive anskaffet et par oliesugere til 

erstatning for den gamle, der skrottes. 



 

10. Pladsudvalg 

11. Sejludvalg 

Blå Bånd 2014 betegnes som en succes med god deltagelse. 

Den traditionelle Fyrskibssejlads vil ikke længere finde sted. 

Næste års fællesture er under planlægning i udvalget. 

12. Eventuelt 

 

Med venlig hilsen 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 

 

 

 

 

 

 

 


